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JEGYZŐKÖNYV 
 

Készült: A Pénzügyi Bizottság, a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 

és a Humán Bizottság 2023. február 9-ei együttes üléséről 

 

Az ülés helye: Kölcsey Ferenc Művelődési Központ és Könyvtár Oroszlány (Szent 

Borbála tér 1.) Kamaraterem 

 

Jelen vannak: Pénzügyi Bizottság: Kontschán Flórián Jenő elnök, Elekes László, 

Feczkó Rita, Hermann Istvánné és Papp Péter Attila bizottsági tagok 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság: Szanyi Gábor elnök, 

Sólyom Jöran tanácsnok, Molnár István k.b. tag, Gyuga Mihály József és 

Kindl Attila bizottsági tagok 

Humán Bizottság: Székely Antal elnök, Hermann Istvánné, Jónás Róbert 

Jugovics Józsefné, Papp Péter Attila és Péter Dániel bizottsági tagok 

 

Távol vannak: Pénzügyi Bizottság: Ángyán István és Molnár István bizottsági tagok  

  Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság: Molnár István és Szabó 

Ferenc bizottsági tagok  

Humán Bizottság: Vargáné Vojnár Katalin bizottsági tag 

 

Meghívottak: a mellékelt jelenléti ív szerint 

 

Dr. File Beáta jegyző köszöntötte a bizottságok tagjait, az ülésre meghívottakat. Elmondta, hogy a 

Képviselő-testület hatályos SZMSZ-ének 24. § (4) bekezdése alapján „A több bizottság feladatait, 

hatáskörét érintő előterjesztések megtárgyalása érdekében a bizottságok együttes ülést tarthatnak. Az 

együttes ülés vezetéséről a bizottságok elnökei állapodnak meg. Az együttes bizottsági ülés akkor 

határozatképes, ha azon az egyes bizottságok külön-külön is határozatképesek. Az együttes bizottsági 

ülésen a bizottságok külön-külön hoznak határozatot” Ezt követően felkérte Kontschán Flórián Jenőt, 

a PB elnökét az Együttes Bizottsági ülés megnyitására. 

 

Kontschán Flórián Jenő PB elnök az együttes bizottság ülését 16 óra 8 perckor megnyitotta, 

megállapította, hogy a Pénzügyi Bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 5 fő jelen volt.  

Elmondta, a megküldött meghívóban 1 napirendi pont szerepel. Kérte a bizottság tagjait, szavazzanak 

a napirendi pontról.  

 

A Pénzügyi Bizottság a napirendet nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen 

szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága 

11/2023. (II. 09.) határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága a 2023. február 9-ei 

együttes ülésen az alábbi napirendi pontot tárgyalja:  
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1. A Képviselő-testület 2023. február 15-ei, munkaterv szerinti ülése előterjesztéseinek 

megvitatása 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Szanyi Gábor VFKB elnök megállapította, hogy a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 

határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 5 fő volt jelen.  

Kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a napirendi pontról.  

 

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

8/2023. (II. 09.) határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága a 2023. február 9-ei együttes ülésen az alábbi napirendi pontot tárgyalja:  

1. A Képviselő-testület 2023. február 15-ei, munkaterv szerinti ülése előterjesztéseinek 

megvitatása 

 

Felelős: Szanyi Gábor elnök 

 

Székely Antal HB elnök megállapította, hogy a Humán Bizottság határozatképes, mert a 7 fő 

bizottsági tagból 6 fő jelen volt. 

Kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a napirendi pontról.  

 

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Humán Bizottságának 

15/2023. (II. 09.) határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága a 2023. február 9-ei 

együttes ülésen az alábbi napirendi pontot tárgyalja:  

1. A Képviselő-testület 2023. február 15-ei, munkaterv szerinti ülése előterjesztéseinek 

megvitatása 

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

Kontschán Flórán Jenő PB elnök javasolta, hogy az előterjesztéseket mindhárom bizottság együtt 

tárgyalja kérdések, hozzászólások, módosító javaslatok tekintetében, a kapcsolódó döntéseket a 

bizottságok külön-külön hozzák meg.  

 

1. NAPIRENDI PONT: A Képviselő-testület 2023. február 15-ei, munkaterv szerinti ülése 

előterjesztéseinek megvitatása 

 

Az önkormányzat saját bevételének, valamint adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő fizetési 

kötelezettségeinek a költségvetési évet követő három évre várható összegének megállapítása 

 

Kontschán Flórián Jenő PB elnök röviden ismertette az előterjesztést. 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a Pénzügyi Bizottságot, szavazzanak az 

előterjesztésről. 
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A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

12/2023. (II. 09.) határozata 

„Az önkormányzat saját bevételének, valamint adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő fizetési 

kötelezettségeinek a költségvetési évet követő három évre várható összegének megállapítása” 

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „Az önkormányzat saját bevételének, valamint adósságot keletkeztető 

ügyleteiből eredő fizetési kötelezettségeinek a költségvetési évet követő három évre várható 

összegének megállapítása” című előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Szanyi Gábor VFKB elnök kérte a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal és 

1 tartózkodással elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának  

9/2023. (II. 09.) határozata 

„Az önkormányzat saját bevételének, valamint adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő fizetési 

kötelezettségeinek a költségvetési évet követő három évre várható összegének megállapítása” 

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „Az önkormányzat saját bevételének, 

valamint adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő fizetési kötelezettségeinek a költségvetési évet 

követő három évre várható összegének megállapítása” című előterjesztést. 

 

Felelős: Szanyi Gábor elnök 

 

Székely Antal HB elnök kérte a Humán Bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Humán Bizottságának  

16/2023. (II. 09.) határozata 

„Az önkormányzat saját bevételének, valamint adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő fizetési 

kötelezettségeinek a költségvetési évet követő három évre várható összegének megállapítása” 

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „Az önkormányzat saját bevételének, valamint adósságot keletkeztető 

ügyleteiből eredő fizetési kötelezettségeinek a költségvetési évet követő három évre várható 

összegének megállapítása” című előterjesztést. 

 

Felelős: Székely Antal elnök 
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Oroszlány Város Önkormányzatának 2023. évi költségvetése 

 

Kontschán Flórián Jenő PB elnök röviden ismertette az előterjesztést. Véleménye szerint a 

költségvetés végigvihető. 

 

Vargáné Vojnár Katalin bizottsági tag 16 óra 18 perckor megérkezett az ülésre, a Humán Bizottság 

jelen lévő bizottsági tagjainak száma: 7 fő. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag elmondta, kivetik a kommunális adót, és nincs a közvilágítás 

visszakapcsolva, ez egy pluszos költségvetés. Az egész város háborog. Kérdése az volt, miért nem 

lehet a költségvetés elfogadása másnapján visszakapcsolni a közvilágítást.  

 

Kontschán Flórián Jenő PB elnök elmondta, a költségvetési terv szerint végigvihető a város 

működtetése. Az előterjesztésben bent van, előkészítés alatt van a közvilágítás felújítása. Saját 

forrásból lámpatestek korszerűsítése indulna el a városban, le lehet cserélni a túlfogyasztó 

lámpatesteket, lehet, még támogatás is lenne rá. A kényszerűségből végrehajtott intézkedés rámutatott 

arra, hogy vannak olyan helyek, ahol indokolatlan a közvilágítás, nem biztos, hogy ott is vissza kell 

kapcsolni. Nem tudja, hány hónap a kivitelezési munka, folyamatos fejlesztés és folyamatos 

visszakapcsolás lesz. 

 

Székely Antal HB elnök hozzátette, a VFKB dolga lesz ennek ütemezése. Arról volt tájékoztatás, 

lesznek övezetek, ahol szükséges a közvilágítás visszakapcsolása, tavasszal meg fog történni. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, van a költségvetésben 70 M Ft+Áfa ingatlan eladás, és van 

mellette ingatlan vásárlás. Kérdése az volt, ezek miből fognak megtörténni, és melyek ezek az 

ingatlanok. 

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, Káptalanfüred értékesítése szerepel a tervek között. Az 

ingatlan vásárlás pályázathoz kapcsolódik. 

 

Bartalus László osztályvezető hozzátette, többször említették a Felsőtelepi ipari parki fejlesztés 

kapcsán azon területek megvásárlását, ha nem sikerül, akkor kisajátítás lesz. 

 

Hermann Istvánné bizottsági tag kérdése az volt, a Népekbarátsága utcai eladás nem 25 M Ft volt? 

 

Bársony Éva osztályvezető válaszában elmondta, igen. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, két ingatlan vásárlás van a költségvetés 8-as mellékletében, 

az egyik 50 M Ft, a másik 31 M Ft. Kérdése az volt, a 31 M Ft-os tétel az mit takar. 

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, a futballistáknak lesz 100 M Ft Tao támogatása, ahhoz, hogy 

megkaphassák, a Tesco környékén kell vásárolni földeket. 3 éves részletben próbálják megvásárolni, 

ennek első részlete van betervezve a kiadási oldalon. 

 

Sólyom Jöran bizottsági tag kérdése az volt, ennek a fejlesztésnek a pontos műszaki tartalmának a 

költségvetésre való hatására van-e információ. 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, Szabó Mihály indította még tavaly, akkor úgy látszott, nem lesz 

belőle semmi, most polgármester úr azt jelezte, meg tud valósulni. Elkezdték felméri, hogy az ottani 

földtulajdonosok beleállnak-e az ingatlanuk megvásárlásába, másrészt a focistáktól várják a műszaki 

paramétereket.  

 

Székely Antal HB elnök hozzátette, május végéig áll rendelkezésre, ha addig nem sikerül 

megszerezni a földeket, a Tao támogatást nem nyerik el. 
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Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, most bejön egy ilyen igény, több évre elköteleződnek, miért 

jött be ez a stílus, van egy VFKB, egy Humán Bizottság, ahol a szakmai részt végigtárgyalhatnák. 

Évekre visszamenően problémakör ez, nem ért egyet azzal, hogy a szakbizottságok kihagyásra 

kerülnek. Nem tudja, kinek lehet ezt felróni. Vesznek földterületet, nem tudják, ráfér-e, amit oda 

terveznek, nem látott egy rajzot se. Miért nem egy előkészített anyag van, miért nem egy konkrét 

tervdokumentációval jönnek ide. 

 

Kontschán Flórián Jenő PB elnök felhívta a figyelmet, hogy ez egy költségvetés előkészítés, ami 

nem azt jelenti, hogy földet vesznek. Ha az valósággá válhat, hogy a két futballpálya megvalósulhat, 

akkor legyen meg rá a fedezet, ez a lehetőség megadása, hogy ennek megfelelően adnak Tao 

támogatást, erről majd a testület dönteni fog, ha eljut abba a fázisba.  

 

Bartalus László osztályvezető kiegészítve Kontschán Jenő hozzászólását, elmondta, évekkel ezelőtt 

ez már elkezdődött a rendezési terv szintjén azzal, hogy módosítva lett a terület besorolása. A 

bizottságok több ízben tárgyalták, elfogadták a programot. Jelen pillanatban ott állnak, két 

tulajdonostól van szándéknyilatkozat. A költségvetésben ehhez forrást kell biztosítani. Eddig semmi 

műszaki tartalom nem jelent még meg, ha idekerül, meg lehet tárgyalni. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag kérdése az volt, ezek a földek fel lettek-e értékelve. 2019 óta folytak 

a tárgyalások. Mi változott a futball körül, volt ajánlás a Tao támogatásra, nem szavazta meg. Ez a 

beruházás a fenti sporttelepre vonatkozott. Egy ideig nem volt vezető, utána 3 is volt, évekig a városi 

támogatások elszámolását el tudták fogadni. Hogy lehet, hogy 100 M Ft-ról gondolkodnak, mikor azt 

mondják, hogy nem lehet a közvilágítást visszakapcsolni, felelőtlen, aki ilyet beletesz a 

költségvetésbe. Időpontot nem tudnak a visszakapcsolásról, az egészről semmit nem tudnak. Ezt be 

lehet tervezni, a közvilágításra meg nincs pénz? Ha van 30 M Ft futballterület vásárlásra, akkor hagy 

lehessen a közvilágítást visszakapcsolni. 

 

Kontschán Flórián Jenő PB elnök elmondta, itt semmiféle elkötelezettségről nincs szó. Papp Péter 

említette, milyen lelkesen szavaztak 1,5 M Ft-ot a futballistáknak, amikor a bizottság olyan helyzetben 

volt, hogy nem is tárgyalta, csak simán aláírták. Olyan elkötelezettséget vállaltak, amit utólag kellet 

lenyelniük. Kérdése az volt, 30 M Ft hány hónapig elég a teljes közvilágítás visszakapcsolásakor. 

 

Bartalus László osztályvezető elmondta, pár hónapra elég. 

 

Kontschán Flórián Jenő PB elnök hozzátette, több ezer lámpatest felújításáról van szó, a megemelt 

villanyszámla is van. Nem arányos szembeállítani a közvilágítás visszakapcsolását, ill. egy lehetséges 

fejlesztést. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag kérdésére, hogy mennyi a betervezett bevétel a kommunális adóból, 

és az hány hónapra lenne elég a közvilágításra - Bársony Éva osztályvezető elmondta,120 M Ft, ami 

kb. 3 hónapra lenne elegendő. 

 

Székely Antal HB elnök elmondta, aki tudja, hogy fél év múlva mennyibe kerül a közvilágítás, az 

feltehetné a kezét, ilyen nem lát. Ha meg lesz szavazva, nem biztos, hogy erre fogják költeni. Egy 

ilyen focikomplexum nem egy hónap alatt fog elkészülni. Lehet, ha megvalósul két focipálya, lehet 

több pálya lesz, mint játékos. Nem aggódna a pénzekért, mert az OSE Lions-nak is adtak. Ez egy 

elképzelés, májusig rövid az idő. 

 

Elekes László bizottsági tag elmondta, az, hogy a Kommunális adó mire fordítandó, nincs 

megcímezve, bemegy a költségvetésbe, erre-arra kerül. A 12. táblában szerepel, mennyi az 

önkormányzat kiegészítése az intézményekhez. 2023-ban 600 M Ft-tal több, mint tavaly. A befolyó 

adóbevétel a felét sem fedezi. Nem igaz, hogy vissza lehet kapcsolni a közvilágítást. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, a 6. mellékletben szerepel ügyvédi szolgáltatás, 12 M Ft. 

Kérdése az volt, ez mit takar. 
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Bársony Éva osztályvezető elmondta, az ügyvéd úr szerződése. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag hozzátette, ehhez jön a cégek szerződése is. 

 

Szanyi Gábor VFKB elnök kérdése az volt, az iparűzési adó bevétel alakulásánál mi alapján ugrott 

808 M Ft-ot, túl optimistának gondolja. 

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, ennek egy része tényadat, megjelent az önkormányzat 

számláján, a költségvetési egyensúly megteremtése érdekében 300 Mft-ot terveztek be. 

 

Szanyi Gábor VFKB elnök kérdése az volt, nem fordulhat-e elő, hogy visszafizetésre kerülhet sor. 

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, a 2022. évi bevétel alapján tervezik a 2023-at, májusban 

jönnek a bevallások.  

 

Kontschán Flórián Jenő PB elnök elmondta, májusban mikor az iparűzési adó bevételek lesznek, 

akkor látszik, hogy milyen, akkor lehet, hozzá is kell nyúlni a költségvetéshez. A kiadások lehet, hogy 

növekedni fognak. Az élelmiszer árak 30%-al növekedtek, nem tudják, az idei évben milyen infláció 

lesz. 

 

Hermann Istvánné bizottsági tag elmondta, tavaly a KATA megszűnt, ez kivetül az ügyvédi díjra, 

sok vállalkozás áttért átalánydíjra. Kérdése az volt, az iparűzési adó növekszik-e ezzel. 

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, a 2023. évi bevételeket nem fogja érinteni. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag kérdése az volt, változott-e az utóbbi időben, hogy mit lehet kivetni, 

kire vonatkozóan, és hogy lehet beszedni. 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, nincs változás. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag hozzátette, a városi cégeknél is, ha többszörös díjnövekedés lesz, ott se 

lesz kevesebb. Kérdése az volt, muszáj-e az ügyvédet fenntartani. Tavalyi testületi anyagokban egy 

helyen sem látta visszaköszönni, mennyit dolgozott a pénzéért. 

 

Székely Antal HB elnök véleménye szerint ilyen szerződésekre semmi szükség nincs. Vegyék ki az 

önkormányzat kötelezettsége alól, hagy döntsék el, hogy alkalmazzák-e. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag kérdése az volt, egyedi megbízás alapján az ügyvéd úr nem járhat-e el 

az önkormányzat ügyeiben, muszáj fenntartani? 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, több olyan ügy van, ahol kötelező az ügyvédi ellenjegyzés, meg lehet 

vizsgálni, szolgáltatási szerződések esetén, első lakáshoz jutáshoz kell, ingatlanvásárlások esetén is, 

változó, mennyi az ügyvédi díj. 

 

Hermann Istvánné bizottsági tag elmondta, 22 éve közös képviselő. 21 évig saját maga intézte a 

fizetési meghagyásokat, soha nem volt bírósági pere. Ezt megszüntették, már ügyvédi ellenjegyzés 

kell ehhez is. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag kérdése az volt, ügyvédi átalánynál e fölött fizetnek-e.  

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, ebben az összegben minden benne van. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag elmondta, a tűzoltóság esetében külön megbízást kellett fizetni. 
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Dr. File Beáta jegyző hozzátette, az büntetőper volt. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, útfejlesztésnél be van állítva 128 M Ft, 26%-kal több mint 

előző évben, mint városlakó szólt, ennek a 100 M Ft-nak a visszaköszönése hiányzik a városból. Be 

van állítva plusz fejlesztés, bízik abban, hogy utólag be fog jönni bizottság elé. 

 

Kontschán Flórián Jenő PB elnök elmondta, a 26% díjemelkedésnek lehetnek olyan okai, ami 

szervezeten kívüli.  

 

Szanyi Gábor VFKB elnök elmondta, a képviselői költségkeret visszajött, 18 M Ft, ezt 

hatásvadásznak érzi. Nem gondolná, hogy ezzel kéne a képviselőknek szavazatot szerezni. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, nem látja, hogy Szabó Mihály távozása után egy 

alpolgármester lesz. 

 

Kontschán Flórián Jenő PB elnök elmondta, két alpolgármester szerepel a költségvetésben. Ebben 

az esetben a polgármester még nem hozott döntést. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag hozzátette, a testületi ülésen arról volt szó, egy alpolgármester lesz. 

 

Kontschán Flórián Jenő PB elnök véleménye szerint ilyen nem hangzott el. Szakmai szempontból a 

polgármesternek segítségre lehet szüksége, igazából fontos lenne a jó műszaki előkészítés a 

beruházásoknál. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, a képviselői költségtérítésnél, tiszteletdíjnál évek óta nem 

volt emelés. Elfogadja azt a tényt, hogy nehéz időszak van. Mindig azon ment a polémia, megalakul az 

új testület, rögtön a képviselői tiszteletdíj megállapításával kezdi az évét. Egyszer el kéne oda jutni, 

hogy az előző testület állapítsa meg az új testület díját, most lehetne, átgondolhatnák, megemelhetnék 

a tiszteletdíjat. 

 

Székely Antal HB elnök elmondta, benne van az önkormányzati törvényben, hogy elsőként a 

tiszteletdíját kell megállapítania az új testületnek. 

 

Sólyom Jöran bizottsági tag hozzátette, szabályos keretek között zajlik a testületi munka. Ciklus 

elején emelkedett a tiszteletdíj. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, mindig megkapják, hogy bezzeg a saját pénzükkel kezdik. 

 

Hermann Istvánné bizottsági tag hozzátette, mikor a covid bejött, csökkentették a képviselői díjat. 

 

Szanyi Gábor VFKB elnök elmondta, a nemzetiség önkormányzatnak meg lett emelve a kerete. 

Kérdése az volt, ehhez lettek-e plusz feladatok csatolva.  

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, tiszteletdíjat szeretnének. 

 

Vargáné Vojnár Katalin bizottsági tag véleménye szerint, ha azt szeretnék, hogy legyenek 

egységesek, ha a roma önkormányzat ilyen támogatást kér, akkor a szlovákra miért nem állítják be. Ha 

nem érvényesítik egységesen, akkor sehol, ha nem egységesek, akkor miről beszélnek, felháborító 

számára. 

 

Szanyi Gábor VFKB elnök elmondta, az önkormányzati pályázat csökkent. 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, az előző év tapasztalata alapján. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, hiányolja a polgármester jelenlétét, szeretné, ha ellátogatna 
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néha a bizottsági ülésekre. 

 

Sólyom Jöran bizottsági tag hozzátette, Szabó Mihály alpolgármester képviselte a bizottsági 

üléseken. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag elmondta, a tiszteletdíjjal kapcsolatban lesz módosító javaslata. 

 

Kontschán Flórián Jenő PB elnök hozzátette, nem szeretne semmit elvonni, sem másnak odaadni. 

 

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, a költségvetésnél a bizottságok normál eljárás menete, hogy 

javaslatokat tesznek. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, nem tudják, hogy mi van a roma kérés mögött. 

 

Kindl Attila bizottsági tag hozzátette, ha tudják, mire kérik, attól még nem lesz egységes. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag módosító javaslata az volt, hogy a roma önkormányzat költségvetési 

sorára tervezett összeget az általános tartalékba helyezzék. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag javasolta, az ügyvédi szerződést bírálják felül. 

 

Szanyi Gábor VFKB elnök módosító javaslata az volt, a betervezett képviselői költségkeret ne 

kerüljön megállapításra, annak összegét általános tartalékba helyezzék. 

 

Kontschán Flórián Jenő PB elnök javasolta, először Papp Péter módosító javaslatáról szavazzanak. 

Kérte, aki elfogadja, hogy az Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat részére megállapított 

költségtérítést az általános tartalék sorba helyezzék, kézfelemeléssel jelezze. 

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a Pénzügyi Bizottságot, szavazzanak a 

módosító javaslatról. 

 

A bizottság a módosító javaslatot nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen 

szavazattal, 1 tartózkodással elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

13/2023. (II. 09.) határozata 

módosító javaslatról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadta, hogy a 2023. 

évi költségvetésben az Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat részére megállapított 

költségtérítést az általános tartalék sorba helyezzék. 

  

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

 

Kontschán Flórián Jenő PB elnök javasolta, másodjára Szanyi Gábor módosító javaslatáról 

szavazzanak. Kérte, aki támogatja, hogy a betervezett képviselői keret ne kerüljön megállapításra, 

helyette az összeg az általános tartalék sorba kerüljön, kézfelemeléssel jelezze. 

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a Pénzügyi Bizottságot, szavazzanak a 

módosító javaslatról. 
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A bizottság a módosító javaslatot nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 nem 

szavazattal elutasította, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

14/2023. (II. 09.) határozata 

módosító javaslatról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága nem fogadta el, hogy a 

2023. évi költségvetésbe tervezett képviselői keret ne kerüljön megállapításra, helyette az összeg az 

általános tartalék sorba kerüljön. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Kontschán Flórián Jenő PB elnök kérte, aki elfogadja az előterjesztés rendelet-tervezetét, 

kézfelemeléssel jelezze. 

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a Pénzügyi Bizottságot, szavazzanak az 

előterjesztés rendelet-tervezetéről. 

 

A bizottság az előterjesztés rendelet-tervezetét nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 4 

igen szavazattal, 1 tartózkodással elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

15/2023. (II. 09.) határozata 

az „Oroszlány Város Önkormányzatának 2023. évi költségvetése” című előterjesztés rendelete 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek az „Oroszlány Város Önkormányzatának 2023. évi költségvetése” című 

előterjesztés rendelet-tervezetét. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Kontschán Flórián Jenő PB elnök kérte, aki elfogadja az előterjesztés határozati javaslatát, 

kézfelemeléssel jelezze. 

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a Pénzügyi Bizottságot, szavazzanak az 

előterjesztés határozati javaslatáról. 

 

A bizottság az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 

igen szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

16/2023. (II. 09.) határozata 

az „Oroszlány Város Önkormányzatának 2023. évi költségvetése” című előterjesztés határozati 

javaslata véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek az „Oroszlány Város Önkormányzatának 2023. évi költségvetése” című 

előterjesztés határozati javaslatát. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 
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Szanyi Gábor VFKB elnök kérte, aki elfogadja, hogy az Oroszlányi Roma Nemzetiségi 

Önkormányzat részére megállapított költségtérítést az általános tartalék sorba helyezzék, 

kézfelemeléssel jelezze. 

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottság tagjait, szavazzanak a módosító javaslatról. 

 

A bizottság a módosító javaslatot nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen 

szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának  

10/2023. (II. 09.) határozata 

módosító javaslatról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága elfogadta, hogy a 2023. évi költségvetésben az Oroszlányi Roma Nemzetiségi 

Önkormányzat részére megállapított költségtérítést az általános tartalék sorba helyezzék. 

 

Felelős: Szanyi Gábor elnök 

 

Szanyi Gábor VFKB elnök kérte, aki támogatja, hogy a képviselői keret ne kerüljön megállapításra, 

helyette az összeg az általános tartalék sorba kerüljön, kézfelemeléssel jelezze.  

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 3 igen, 1 nem 

szavazattal és 1 tartózkodással elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának  

11/2023. (II. 09.) határozata 

módosító javaslatról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága elfogadta, hogy a 2023. évi költségvetésbe tervezett képviselői keret ne kerüljön 

megállapításra, helyette az összeg az általános tartalék sorba kerüljön.  

 

Felelős: Szanyi Gábor elnök 

 

Miután további kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Szanyi Gábor VFKB elnök kérte a 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztés rendelet-

tervezetéről. 

 

A bizottság az előterjesztés rendelet-tervezetét nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 4 

igen, 1 nem szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának  

12/2023. (II. 09.) határozata 

az „Oroszlány Város Önkormányzatának 2023. évi költségvetése” című előterjesztés rendelet-

tervezete véleményezéséről 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „Oroszlány Város Önkormányzatának 

2023. évi költségvetése” című előterjesztés rendelet-tervezetét. 

 

Felelős: Szanyi Gábor elnök 

 

Miután további kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Szanyi Gábor VFKB elnök kérte a 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztés határozati 

javaslatáról. 

 

A bizottság az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 

igen szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának  

13/2023. (II. 09.) határozata 

az „Oroszlány Város Önkormányzatának 2023. évi költségvetése” című előterjesztés határozati 

javaslata véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „Oroszlány Város Önkormányzatának 

2023. évi költségvetése” című előterjesztés határozati javaslatát. 

 

Felelős: Szanyi Gábor elnök 

 

Székely Antal HB elnök kérte, aki elfogadja, hogy az Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat 

részére megállapított költségtérítést az általános tartalék sorba helyezzék, kézfelemeléssel jelezze.  

 

Miután további kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a Humán Bizottság tagjait, 

szavazzanak a módosító javaslatról. 

 

A bizottság a módosító javaslatot nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen és 3 nem 

szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Humán Bizottságának  

17/2023. (II. 09.) határozata 

módosító javaslatról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága elfogadta, hogy a 2023. 

évi költségvetésben az Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat részére megállapított 

költségtérítést az általános tartalék sorba helyezzék. 

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

 

Székely Antal HB elnök kérte, aki támogatja, hogy a képviselői keret ne kerüljön megállapításra, 

helyette az összeg az általános tartalék sorba kerüljön, kézfelemeléssel jelezze. 

 

Miután további kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a Humán Bizottság tagjait, 

szavazzanak a módosító javaslatról. 
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A bizottság a módosító javaslatot nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 2 igen és 5 nem 

szavazattal elutasította, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Humán Bizottságának  

18/2023. (II. 09.) határozata 

módosító javaslatról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága nem fogadta el, hogy a 

2023. évi költségvetésbe tervezett képviselői keret ne kerüljön megállapításra, helyette az összeg az 

általános tartalék sorba kerüljön. 

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

Miután további kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Székely Antal HB elnök kérte a 

Humán Bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztés határozati javaslatáról. 

 

A bizottság az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 

igen szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Humán Bizottságának  

19/2023. (II. 09.) határozata 

az „Oroszlány Város Önkormányzatának 2023. évi költségvetése” című előterjesztés határozati 

javaslata véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek az „Oroszlány Város Önkormányzatának 2023. évi költségvetése” című 

előterjesztés határozati javaslatát. 

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

Miután további kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Székely Antal HB elnök kérte a 

Humán Bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztés rendelet-tervezetéről. 

 

A bizottság az előterjesztés rendelet-tervezetét nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 5 

igen szavazattal, 2 tartózkodással elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Humán Bizottságának  

20/2023. (II. 09.) határozata 

az „Oroszlány Város Önkormányzatának 2023. évi költségvetése” című előterjesztés rendelete 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek az „Oroszlány Város Önkormányzatának 2023. évi költségvetése” című 

előterjesztés rendelet-tervezetét. 

 

Felelős: Székely Antal elnök 
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Miután több kérdés, hozzászólás nem volt, Kontschán Flórián Jenő PB elnök az együttes bizottság 

ülését 17 óra 40 perckor bezárta. 

 

K. m. f. 

 

 

 

 Kontschán Flórián Jenő 

 PB elnök PB bizottsági tag 

 

 

 

 Szanyi Gábor 

 VFKB elnök VFKB bizottsági tag 

 

 

 

 Székely Antal 

 HB elnök HB bizottsági tag 


